American Syllabus (SY 2014-2015) International Jubilee Private School



Holiday Independent Task <u>Grade 8</u>

Respectful Parents,

IJPS Administration and Teachers wish you to have a great time in your holiday and utilize every moment effectively. We would like to request you to do the Holiday Independent Task and to submit it to the teachers at the first school day i.e. 11/1/2015. The tasks will have 20% of the assessment of term 1. Please use a booklet format to submit the Holiday Independent Task. The Holiday Independent Task will be uploaded online at the students` accounts by Sunday 21/12/2014. Additionally, we would like to request you to provide the following supplies for the second term.

• Gr. 5-9: 6 portfolios - White board thick markers - White-board thin markers.

Wish to enjoy your vacation time and to use your time wisely.

أولياء الأمور الأعزاء

تتمنى إدارة ومعلمين مدرسة اليوبيل الدولية الخاصة إجازة سعيدة لطلابنا الأعزاء. الرجاء الاطلاع على المهام التعليمية التي يجب على الطالب تسليم المهام التعليمية المعلم المدادة في أول أيام الفصل الدراسي الثاني الذي يصادف يوم الأحد الموافق 2914/1/11. ونريد التأكيد على أن المهام التعليمية تشكل 20% من تقييم الفصل الدراسي الأول ، لذا يجب الإلتزام بتسليمها لمعلم المادة. ونود من الطالب تسليم المهام التعليمية على شكل ملف منفصل عن الدفتر المدرسي. كما ونحيطكم علماً بأن المهام ستحمل على الموقع الالكتروني للواجبات المدرسية يوم الأحد الموافق 2014/12/21 كحد أقصى. كما ونتمنى منكم توفير المتطلبات التالية للفصل الدراسي الثاني. من الصف الخامس للتاسع: 6 دفاتر كبيرة 44لفصل الدراسي الثاني (ملف الإنجاز) و أقلام كتابة على اللوح الأبيض.

نتمنى لكم قضاء إجازة سعيدة ومفيدة

American Syllabus (SY 2014-2015) International Jubilee Private School



Subject	Holiday Independent Task
English	Choose one of this topics to write a narrative essay a. HOW I CHANGED WHEN I ENTERED THE MIDDLE SCHOOL. b. MY PARENTS WERE RIGHT. c. A TV SHOW I WOULD MAKE UP. In your essay share your story about yourself, your opinion, and your ideas applying the RUBRICS in writing. Your writing should be in booklet form with minimum of 4 pages including pictures to buttress your essay. Follow the stages of writing planning, drafting, revising, editing, and publishing.
	After writing the final draft of your essay, in a separate sheet of paper write all the following from your story: Simple, Compound and complex sentences. Types of pronouns Types of Nouns Writing as you all know, is a very creative activity. Based on this, you are encourage to choose an article to write on for publication in IJPS maiden magazine. These articles could be in the following areas: Sport, Education, Fictional stories, etc. Take a Bold Steps to actualize and achieve this goal for you can MAKE IT.
Math	Solve the attached sheets and you need to submit it on 12/1/2015. Math Worksheets can be downloaded from Math Independent Task HW.
Science	Solve the attached sheets and you need to submit it on 15/1/15. In your Think central online resources, go to People in Science and read information about Salim Ali. How do you feel that his observation is alike Darwin, and in what ways he was different. Collect pictures and write your report in form of a booklet.
Arabic	أعرب الفقرة إعرابا كاملا: العلم هو أساس التمدن، والتطور، وهو أساس الرقي بالأمم، وليس صحيحاً أن التخلي عن الدين يؤدي إلى التطور، فديننا الإسلام يحث الناس على العلم والمعرفة قال الله تبارك وتعالى (أفلا يتفكرون) وقال سبحانه (قل هل يستوي الذين يعلمون والذين لا يعلمون) وقال سبحانه (يرفع الله الذين آمنوا منكم والذين أوتوا العلم درجات) وقال سبحانه (وقل رب زدني علماً) Non Arab اكتب عن حيوانك المفضل بما لا يقل عن ثمانية أسطر ثم استخرج:
	Write about your Favorite Animal Not less than 8 lines then Find: اسم اسم الله بها تاء مربوطة الله بها تاء مفتوحة الله بها تنوين ضم الله بها الله الشمسية الله بها الله القرية